
 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 09.05.2022 Møtetid: Kl. 11:00 - 17:30 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 44/2022 – 54/2022 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Kjell Are Johansen AP 
Tommy Søberg AP 
Arne Robert Svendsen MDG 
Jakop Mortensen SP 
Knut Nordmo SP 
Lill Pettersen SP 
Rune Stave SP 
Tone Grav SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
 
Forfall meldt fra følgende 
medl. 

Parti Følgende varamedl. 
møtte 

Parti 

Anitha Bendiksen AP Thomas Seines AP 
Matz Abrahamsen H Ingvill Eliassen H 
Anders Stave MDG Malin Abrahamsen MDG 
Kjell-Gunnar Myrseth SP Tone Schaug SP 
Kurt Spjelkavik SP Hilde Johnsen SP 
Marita Thanke Hansen SP  
Odd Arne Andreassen SP  
Per Kristian Elvan SP  
Stine Lundemo SP  
Yngve Laukslett SP Rachel Susann 

Jacobsen 
SP 

Jitse Jonathan Buitink SV John Helmersen SV       
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV Rita Nilssen SV 
 

 
 

Møteleder: Ordfører Knut A . Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jordell, teknisk sjef John Petter Karlsen, 

skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen, enhetsleder Mette Larsen, 
enhetsleder Rimmert von der Kooij, Sissel Johansen og 
formannskapssekretær Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                               Knut A. Nordmo 
                                                                     ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

44/2022 Godkjenning av innkalling  

45/2022 Godkjenning av saksliste  

46/2022 ORIENTERINGER  

47/2022 Godkjenning av møteprotokoll  

48/2022 Referatsaker  

49/2022 Nye vedtekter og priser for SFO-tilbudet i Andøy  

50/2022 Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av 
mobilmast i Buksnesfjorden 

 

52/2022 Behandling av søknad om dispensasjon fra bestemmelser i 
kommuneplanens arealdel - Fradeling av hyttetomt på Nøss 

 

51/2022 Revisjon av forskrift om minsteareal for godkjenning av 
elgvald og fellingstillatelser for elg i Andøy kommune 

 

53/2022 Spørsmål og interpellasjoner  

54/2022 Statue av fiskerkonen - Eiendom gnr 41 bnr 3, Andenes 
havn 
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Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Kulturinnslag:  Det var dessverre ikke mulig å få kulturinnslag til dette møtet. 

Navneopprop:  Rådmannen foretok navneopprop, 18 representanter var til stede. 

Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 

 

44/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Kjell-Are Johansen (AP) viste til at tilleggsinnkallinger blir sendt ut kort tid før de politiske 
møtene. Han ba om at innkallinger ikke blir sendt ut så tett opp til møtene. Det er viktig at 
det gis tid for partibehandling av sakene før møtene. 
 
Ordføreren svarte at administrasjonen er presset på kapasitet, og at ordføreren derfor for 
har valgt ta med saker som har blitt ferdig før møtene. Han tar anmodningen til etterretning. 
 
 
KS- 44/2022 Vedtak: 

Innkallingen ble godkjent. 

 

 
 
 
45/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Ordføreren viste til sak 46/2022 -  Orienteringer og informerte om at orientering fra 
Jangaard Export AS, avd. Framnes utgår.  Orienteringen vil bli gitt i junimøtet. 
 
Ordføreren foreslo at sak 53/2022 – Spørsmål og interpellasjonen ble behandlet som første 
sak etter sak 45/2022 – Godkjenning av saksliste. 



Side 5 av 22 

 

Kommunestyret samtykket til forslaget. 
 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli avholdt møte i formannskapet for å gjøre innstilling 
i sak 54/2022 – Statue av fiskerkonen – Eiendom gnr. 41 bnr. 3, Andenes havn.  
I dette formannskapsmøtet vil også valg til generalforsamlingen i Vesterålen Vekst AS bli 
drøftet. Drøftingen vil være i lukket møte. 
Ordføreren opplyste at leder for valgkomiteen vil være til stede og informere om sin 
innstilling. 
 
Kjell-Are Johansen (AP)-  varslet spørsmål om elbil-ladere for hjemmetjenesten 
John Helmersen (SV) - varslet spørsmål om Andøy Energi Holding AS og Nordkraft AS 
Tone Grav (SP) - varslet spørsmål om uttak av skjellsand og konsekvensutredning 
Ingvill Eliassen (H) - varslet spørsmål om prosess Andøy Energi Holding AS 
 
 
KS- 45/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 
 
 
46/2022: ORIENTERINGER 
 
Forslag til vedtak: 
 
Orientering om marin verneplan v/representanter fra Statsforvalteren i Troms og Finnmark og 
Statsforvalteren i Nordland 
 
Orientering om marin verneplan og konsekvenser for fiskeriene v/ Eirik Norvoll 
 
Orientering om Jangaard Export AS avd. Framnes v/ styreleder Gunnar Haagensen 
 
 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
 
 

Inge Berg fra Statsforvalteren i Troms og Finnmark orienterte om marin verneplan og svarte 
på spørsmål. 
 
Eirik Norvoll fra Fiskarlaget orienterte om marin verneplan og konsekvenser for fiskeriene. 
 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag til vedtak: 
Andøy kommune ber Statsforvalteren i Nordland, Troms og Finnmark om å utrede en avgrensning av 
planområdet rundt Andøya som ivaretar kommunens myndighet etter plan- og bygningsloven. Dvs. 
utrede ett alternativ C som både har med alternativ B og i tillegg en større avstand fra land, fra 
planens sørgrense til og med Kleiva mot Bleiksstranda. 
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Votering: 
Forslaget fremlagt av ordfører Knut A. Nordmo (SP) vedtatt med 12 stemmer for (SP, H og 
Thomas Seines (AP) og 6 stemmer mot (Kjell-Are Johansen (AP), Tommy Søberg (AP), Arne 
Robert Svendsen (MDG), Malin Abrahamsen (MDG), John Helmersen (SV), Rita Nilssen (SV). 
 
 
 
KS- 46/2022 Vedtak: 

Andøy kommune ber Statsforvalteren i Nordland, Troms og Finnmark om å utrede en 
avgrensning av planområdet rundt Andøya som ivaretar kommunens myndighet etter plan- 
og bygningsloven. Dvs. utrede ett alternativ C som både har med alternativ B og i tillegg en 
større avstand fra land, fra planens sørgrense til og med Kleiva mot Bleiksstranda. 
 
 
 
47/2022: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 28.03.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 04.04.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 19.04.22 godkjennes som den foreligger. 

 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 47/2022 Vedtak: 

Møteprotokollen for møte 28.03.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 04.04.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 19.04.22 godkjennes som den foreligger. 

 
 
 
48/2022: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1   Møteprotokoll fra møte den 01.04.22 i Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
Nr. 2   Årsmelding 2021 for fellesråd og menighetsråd, Kirken i Andøy 
Nr. 3   Årsberetning 2021 Andøy Frivilligsentral 
Nr. 4  Gjenpart av brev fra Kommunal- og distriktsdepartemenet, dat. 23.03.22, - Ta vara på matjorda 
Nr. 5  Gjenpart av brev fra Kommunal- og distriktsdepartementet til Håvard Nygård, dat. 08.04.22, 
angående klage på protokolleringen i Andøy kommune ved stortingsvalget 2021 
Nr. 6  Møteprotokoll for møte i Eldrerådet den 24.03.22 
 

Referatene tas til etterretning. 
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Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 

Referatsak nr. 6 
Lill Pettersen (SP) stilte spørsmål om radio og TV-signalene er kommet på plass ved 
sykehjemmet. 
Enhetsleder Mette Larsen svarte at dette nå skal være på plass ved sykehjemmet, men ikke 
på alle rommene da det må tilrettelegges for hver enkelt pasient. 
 
John Helmersen (SV) opplyste at han var informert om at hver enkelt pasient må skaffe egen 
smart-TV og selv betale for abonnement. Han ba om at det blir gitt en orientering til  
kommunestyret om dette.  
 
Kjell-Are Johansen (AP) stilte spørsmål om det er lov å kreve betaling ut over det beboeren 
betaler for institusjonsplass. 
 
Ordføreren ba administrasjonen se på dette og komme tilbake med orientering til 
kommunestyret. 
 
John Helmersen (SV) opplyste at han er kjent med at eldrerådet, som er et lovpålagt råd, 
mangler sekretær. Han stilte spørsmål om dette kan la seg løse.  
 
Rådmannen svarte at situasjonen for tiden er svært krevende på grunn av sykemeldinger og 
oppdatering av saksbehandlersystemet som krever mye ressurser, men at det jobbes med å 
finne en løsning. 
 
 
KS- 48/2022 Vedtak: 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
 
 
49/2022: Nye vedtekter og priser for SFO-tilbudet i Andøy 
 
Forslag til vedtak: 
 
Vedlagte vedtekter og prislister vedtas, og får virkning fra 01.08.2022. 
 
 
 
Formannskapet 25.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 46/2022 Vedtak: 
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Vedlagte vedtekter og prislister vedtas, og får virkning fra 01.08.2022. 
 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
Thomas Seines (AP) la frem følgende forslag på vegne av AP: 
200.000 kr finansieres av disposisjonsfond for 2022 og innarbeides i budsjett for 2023. 
 
Andøy Arbeiderparti foreslår derfor følgende endringer i vedtektene: 
1. § 9 Opptakskriterier 
- Tredje avsnitt strykes 
 
2. § 12 Oppholdsbetaling 
- Paragrafen fjernes i sin helhet og øvrige paragrafer flyttes opp 
 
3. § 14  Oppsigelse på grunn av mislighold 
-Paragrafen fjernes i sin helhet og øvrige paragrafer flyttes opp 
 
4. Prisliste SFO i Andøy 
- Fjernes 
 
 
 
  
Lill Pettersen (SP) la frem følgende forslag: 
Ber om at forslag fra AP sendes til administrasjon for utredning, og kommer tilbake i neste møte. 
 
  
John Helmersen (SV) la frem følgende endringsforslag – Alternativt til Seines ’s forslag, hvis det faller: 
§ 14 Oppsigelse på grunn av mislighold 
- bokstav b) tas ut og følgende tekst, tilsvarende prinsipp og tekst som gjelder for opphold i 
barnehager (se § 7. Foreldrebetaling nr. 5), innarbeides som eget avsnitt under § 12 
Oppholdsbetaling: 
 

· Andøy kommune ilegger foreldregebyr for gjentatt henting utenfor avtalt 
oppholdstid. Gebyrsatser bekjentgjøres ved oppslag på SFO. 
 

Ved endring som foreslått, kan det i tillegg være språkmessig korrekt at man i § 12. 
Oppholdsbetaling, endrer paragrafnavnet til «Foreldrebetaling» og at teksten i første avsnitt da 
endres til: «Kommunestyret fastsetter betalingssatsene…», tilsvarende formuleringene i vedtekter og 
priser for barnehagene i Andøy, § 7. Foreldrebetaling, første avsnitt. 
 
 
 

Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 10 stemmer for, mot 8 stemmer (AP, SV, MDG og H) 
for forslaget fremlagt av Thomas Seines (AP) på vegne av AP. 
 
Forslag fremlagt av Lill Pettersen (SP) 
Enstemmig vedtatt. 
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Forslag fremlagt av John Helmersen (SV) 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 49/2022 Vedtak: 

Vedlagte vedtekter og prislister vedtas, og får virkning fra 01.08.2022. 
 
Forslag fra AP sendes til administrasjon for utredning, og kommer tilbake i neste møte. 
 
§ 14 Oppsigelse på grunn av mislighold 
- bokstav b) tas ut og følgende tekst, tilsvarende prinsipp og tekst som gjelder for opphold i 
barnehager (se § 7. Foreldrebetaling nr. 5), innarbeides som eget avsnitt under § 12 
Oppholdsbetaling: 

· Andøy kommune ilegger foreldregebyr for gjentatt henting utenfor avtalt 
oppholdstid. Gebyrsatser bekjentgjøres ved oppslag på SFO. 

Ved endring som foreslått, kan det i tillegg være språkmessig korrekt at man i § 12. 
Oppholdsbetaling, endrer paragrafnavnet til «Foreldrebetaling» og at teksten i første avsnitt 
da endres til: «Kommunestyret fastsetter betalingssatsene…», tilsvarende formuleringene i 
vedtekter og priser for barnehagene i Andøy, § 7. Foreldrebetaling, første avsnitt. 
 
 
 
 
 
50/2022: Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av mobilmast i 
Buksnesfjorden 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune delfinansierer kraftframføring til mobilmast i Buksnesfjord. Kostnaden for 
kommunen er estimert til å utgjøre NOK 1 000 000.  
 
Tiltaket finansieres gjennom nytt låneopptak. 
 
Kostnaden for kommunen søkes ytterligere redusert gjennom en søknad til Samskap. 
 
 
Formannskapet 25.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Tommy Søberg (AP) om vurdering av sin habilitet da han har vært delaktig i prosjektet. 
Han fratrådte under behandlingen, 6 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Tommy Søberg (AP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Tommy Søberg (AP) erklæres inhabil. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
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FS- 49/2022 Vedtak: 

Andøy kommune delfinansierer kraftframføring til mobilmast i Buksnesfjord. Kostnaden for 
kommunen er estimert til å utgjøre NOK 1 000 000.  
 
Tiltaket finansieres gjennom nytt låneopptak. 
 
Kostnaden for kommunen søkes ytterligere redusert gjennom en søknad til Samskap. 
 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
 
 

Tommy Søberg (AP) ba om vurdering av sin habilitet som delaktig i prosjektet. 
Han fratrådte under behandlingen, 17 representanter var til stede. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) ba om vurdering av sin habilitet som delaktig i prosjektet. 
Han fratrådte under behandlingen, 16 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Tommy Søberg (AP) og Kjell-Are Johansen (AP) ble erklært habile. 
 
Votering: 
Tommy Søberg erklæres habil 
Kjell-Are Johansen (AP) erklæres habil 
 
Tommy Søberg (AP) og Kjell-Are Johansen (AP) tiltrådte. 
18 representanter var til stede. 
 
Thomas Seines (AP) la frem følgende tilleggsforslag: 
4. Andøy kommune beklager sterkt at Telenor ikke tar sitt ansvar i forbindelse med eget nett. 
5. Andøy kommune ber Telenor ta en gjennomgang av formålet til e-kom loven for å bedre orientere 
seg selv om sitt samfunnsansvar. 

 
 
Votering: 
 Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Tilleggsforslag fremlagt av Thomas Seines - nytt punkt 4: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Tilleggsforslag fremlagt av Thomas Seines - nytt punkt 5: 
Vedtatt med 14 stemmer for og 4 stemmer mot (Knut A. Nordmo (SP), Lill Pettersen  (SP), 
Tone Grav (SP) og Torfinn Bø (SP). 
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KS- 50/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune delfinansierer kraftframføring til mobilmast i Buksnesfjord. Kostnaden 
for kommunen er estimert til å utgjøre NOK 1 000 000.  
 
2. Tiltaket finansieres gjennom nytt låneopptak. 
 
3. Kostnaden for kommunen søkes ytterligere redusert gjennom en søknad til Samskap. 
 
4. Andøy kommune beklager sterkt at Telenor ikke tar sitt ansvar i forbindelse med eget 
nett. 
5. Andøy kommune ber Telenor ta en gjennomgang av formålet til e-kom loven for å bedre 
orientere seg selv om sitt samfunnsansvar. 
 
 
 
 
52/2022: Behandling av søknad om dispensasjon fra bestemmelser i kommuneplanens 
arealdel - Fradeling av hyttetomt på Nøss 
 
Forslag til vedtak: 

Andøy kommune avslår søknad om dispensasjon fra KPA for å tillate fradeling og opprettelse av ny 
grunneiendom til fritidsformål fra eiendommen 8/3 på Nøss. 
 
 
 
Formannskapet 25.04.2022: 
 
Behandling: 
  
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende endringsforslag: 
Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra KPA for å tillate fradeling og opprettelse av ny 
grunneiendom til fritidsformål fra eiendommen 8/3 på Nøss. 
 
 
 

 
Teknisk sjef informerte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Matz Abrahamsen (H) som fikk 5 
stemmer, mot rådmannens forslag til vedtak som fikk 2 stemmer (Tone Grav (SP) og Lill Inger 
T. Berg-Olsen (SV)) 
 
 
FS- 51/2022 Vedtak: 

Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra KPA for å tillate fradeling og 
opprettelse av ny grunneiendom til fritidsformål fra eiendommen 8/3 på Nøss. 
 
Tone Grav (SP) og Lill Inger T. Berg-Olsen (SP) tok forbehold frem til behandlingen i 
kommunestyret. 
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Kommunestyret 09.05.2022: 
 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Vedtatt mot 1 stemme (Arne Robert Svendsen (MDG) 
 
KS- 52/2022 Vedtak: 

Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra KPA for å tillate fradeling og 
opprettelse av ny grunneiendom til fritidsformål fra eiendommen 8/3 på Nøss. 
 
 
51/2022: Revisjon av forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og 
fellingstillatelser for elg i Andøy kommune 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar «Forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og 
fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, Nordland»: 
 
Tekst: 
Denne forskriften er fastsatt med hjemmel i lov av 29.mai 1981 nr.38 om viltet, §16, og forskrift av 
8.januar 2016 nr.12 om forvaltning av hjortevilt, §5 og §6. 

1. Det er adgang til jakt på elg i Andøy kommune. 
2. Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til 3.000 da for hele 

kommunen. 
3. Denne forskriften trer i kraft straks, og erstatter forskrift av 12.desember 2005 om 

minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, 
Nordland. 
 

 
 
Formannskapet 25.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Ordføreren informerte om at viltforvalter, Jostein Holmeng, er invitert til kommunestyret for 
å orientere om saken i forbindelse med behandlingen i kommunestyret. 
 
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) ba om vurdering av sin habilitet da hun er styremedlem i et 
grunneierlag som mottar kompensasjon fra elgvald. 
Hun fratrådte under behandlingen, 6 representanter var til  
stede. 
Ordføreren anbefalte at Lill Inger T. Berg-Osen ble erklært habil. 
 
Votering: 
Lill Inger T Berg-Olsen (SV) erklæres habil. 
 
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) tiltrådte, 7 representanter var til stede. 
 
Votering: 
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Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 50/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre vedtar «Forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og 
fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, Nordland»: 
 
Tekst: 
Denne forskriften er fastsatt med hjemmel i lov av 29.mai 1981 nr.38 om viltet, §16, og 
forskrift av 8.januar 2016 nr.12 om forvaltning av hjortevilt, §5 og §6. 

1. Det er adgang til jakt på elg i Andøy kommune. 
2. Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til 3.000 da for 

hele kommunen. 
3. Denne forskriften trer i kraft straks, og erstatter forskrift av 12.desember 2005 om 

minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy 
kommune, Nordland. 

Lill Inger T. Berg-Olsen (SV), Knut A. Nordmo (SP), Lill Pettersen (SP), Rune Stave (SP), Tommy 
Søberg (AP), og Matz Abrahamsen (H) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 

 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
 
 

Lill Pettersen (SP) ba om vurdering av sin habilitet som grunneier og styremedlem for  
elgvald 4.Hun fratrådte under behandlingen, 17 representanter var til stede. 
 
John Helmersen (SV) ba om vurdering av sin habilitet som grunneier. 
Han fratrådte under behandlingen, 16 representanter var til stede. 
 
Arne Robert Svendsen (MDG) ba om vurdering av sin habilitet som grunneier. 
Han fratrådte under behandlingen, 15 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Lill Pettersen (SP), John Helmersen (SV) og Arne Robert Svendsen 
(MDG) ble erklært habile. 
 
Votering: 
Lill Pettersen (SP) erklæres habil. 
John Helmersen (SV) erklæres habil. 
Arne Robert Svendsen (MDG) erklæres habil. 
 
Lill Pettersen (SP), John Helmersen (SV) og Arne Robert Svendsen (MDG) tiltrådte, 18 
representanter var til stede. 
 
 
Viltforvalter Jostein Holmeng orienterte og svarte på spørsmål. 
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Arne Robert Svendsen (MDG) la frem følgende endringsforslag til punkt 2: 
Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til 5.000 da for Andøya og 3.000 da 
for Hinnøydelen av Andøy kommune. 

 
Votering: 
Punkt 1 
Enstemmig vedtatt 
 
Punkt 2 
Forslaget fremlagt av Arne Robert Svendsen (MDG) vedtatt med 12 stemmer for og 6 
stemmer for formannskapets innstilling (John Helmersen (SV), Rita Nilssen (SV), Malin T. 
Abrahamsen (MDG),  Lill Pettersen (SP), Tone Grav (SP) og Tore Benjaminsen (SP) 
 
Punkt 3 
Enstemmig vedtatt 
 
KS- 51/2022 Vedtak: 

Denne forskriften er fastsatt med hjemmel i lov av 29.mai 1981 nr.38 om viltet, §16, og 
forskrift av 8.januar 2016 nr.12 om forvaltning av hjortevilt, §5 og §6. 
1. Det er adgang til jakt på elg i Andøy kommune. 
2. Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til 5.000 da for Andøya 
og 3.000 da for Hinnøydelen av Andøy kommune. 
3. Denne forskriften trer i kraft straks, og erstatter forskrift av 12.desember 2005 om 
minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, 
Nordland. 
 
 
 
53/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) som ikke ble besvart i kommunestyremøtet den 28.03.22 angående 
fysioterapihjemmel 
Spørsmål fra Tommy Søberg (SP) angående brannstasjon i Risøyhamn 
Spørsmål fra John Helmersen (SV) angående sengetøy og senger på det nye sykehjemmet 
Spørsmål fra John Helmersen (SV) om brukerutvalg for pleie- og boenheter i Andøy 
Spørsmål fra John Helmersen (SV) om høringsuttalelse fra Andøy kommune om konsesjon for opptak 
av skjellsand i Andøy kommune 
Spørsmål fra John Helmersen (SV) om selvskyldnerkausjon for Andøy Flerbrukshall og konkurs 
entreprenør. 
 
 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Torfinn Bø (SP) stilte følgende spørsmål: 
 vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble det meldt at 
det var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt om at administrasjon måtte 
melde tilbake om hva som trengtes ut over bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva 
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er status her?  
 
Rådmannen svarte: 
Administrasjon har arbeidet med å få på plass et samarbeidsutvalg. Dette ble konstituert 
05.05.22. Samarbeidsutvalget består av konstituert enhetsleder Mette Larsen, 
kontaktperson for avtalehjemlene Kurt Thomas Nyheim, fagleder for kommunale hjemler 
Isabell Nystad og tillitsvalgt for kommunale fysioterapihjemler Hilde Høgden. I tillegg er det 
ønskelig med en politisk representant. Dette vil fremmes i egen sak til politisk behandling.   
 
Samme dato ble det sluttet å støtte seg til ASA 4313 for ny avtaleperiode 01.01.22- 31.12.23. 
ASA 4313 er ingen tariffavtale, og må derfor vedtas av hver enkelt kommune. Vedtak kan 
gjøres administrativt og konstituert enhetsleder for helse og familie ble delegert denne 
oppgaven fra rådmann, slik at dette også kom på plass.   
 
Driftshjemmelen som tilhørte en fysioterapeut som nå er flyttet ut av kommunen, er innløst. 
Dette var en sak som allerede var gjort administrativt vedtak om (som administrasjonen har 
mulighet til, jfr. punkt 12- 12.1 i ASA 4313) og innløst før politikerne bestemte at en skulle 
opprettholde fysioterapihjemmel i Andøy.   
 
Slik saken stiller seg nå, må en se på dette som en nyopprettelse av hjemmel i Andøy 
kommune. Kommunen har et overordnet ansvar for kommunale helse- og omsorgstjenester, 
herunder kommunale fysioterapitjenester, i henhold til helse- og omsorgstjenesteloven § 3-
1, jf. §3-2. Kommunen skal i sin planlegging, utbygging og drift av helsetjenesten tilstrebe en 
tilfredsstillende fysioterapidekning som også skal innarbeides i godkjent helseplan. 
Kommunen bestemmer omfanget av selvstendig næringsdrivende fysioterapivirksomhet, 
herunder vurdere omfanget av deltidshjemler utfra kommunens samlede behov.   
 
ASA 4313 legger også føringer for ivaretakelse av drift, som nå samarbeidsutvalget arbeider 
videre med. Samarbeidsutvalget er i gang med å se på fordeling av behandlingsoppgaver for 
å ivareta kommunens samlede behov samt lokalisering. Det inngår også gjennomgang av 
ventelister og samlede kapasitet hos de ulike fysioterapeutene.   
 
Det vil bli fremmet sak til politisk behandling når en har innhentet nødvendige opplysninger 
fra alle involverte parter, hvor det også fremmes forslag om kommunal eller driftshjemmel, 
basert på de faktaopplysninger som kommer ut av arbeidet som nå pågår. Da vil også det 
økonomiske spørsmålet til Torfinn Bø bli best besvart.    
 
Tommy Søberg (AP) stilte følgende spørsmål: 
Brannstasjonen i Risøyhamn er nå under full bygging. 
Jeg har et par spørsmål relatert til byggingen. 
 
-Det har vært en del tilleggsutfordringer vedrørende tomta som brannstasjon etableres på 
slik jeg har blitt fortalt, det har vært en god del sprengninger og uttak av masser og fjell samt 
omlegging av allerede eksisterende infrastruktur slik som strøm med både høy og lav spent. 
Det har også vært nødvendig å legge om en elv/bekk som gikk igjennom tomta. 
 
1: Hvordan har disse tingene påvirket fremdriftsplanen til bygget? 
 
2:Har disse tiltakene hatt påvirkning på budsjettramma for prosjektet og klarer vi å holde oss 
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innenfor den budsjettramma som var satt av til bygget? 
 
Teknisk sjef svarte: 
Spørsmål 1.  
Grunnarbeid hadde forsinket oppstart på 9 uker grunnet det måtte gjøres endringer i 
plantegninger. Dette var fordi planløsningen ikke var godkjent av arbeidstilsynet og det 
måtte gjøres endringer for å få de godkjent.  
 
Endringsmelding om omlegging av kabel godtok vi 03.12.2021. Det tok cirka to uker på 
befaring og arbeidet.  
 
Sprengningsarbeid ble startet i uke 6 og ferdig i uke 8. 
Det er en stor ekstra kostnad på å legge bekken åpent derfor det brukte vi cirka en uke på å 
finne ut en rimelig måte å gjøre dette på.  
Nytt tidspunkt for overlevering av bygning er 15.12.2022.  
 
Spørsmål 2.    
Ja, alle disse endringene har ført til betydelige ekstrakostnader.  Om vi klarer å holde 
budsjettrammen kan jeg ikke svare på akkurat nå.  
 
John Helmersen (SV) stilte følgende spørsmål: 
Fra pårørende har det helt fra dagen for åpninga av det nye sykehjemmet på Åse, blitt stilt 
spørsmål ved og påtalt at sengetøyet som benyttes, er tatt med fra gamle ABBS og at det 
generelt er svært dårlig, utslitt og generelt framstår som svært utilfredsstillende. Videre er 
det påpekt at sykesengene som er nyinnkjøpt, etter kort tids bruk synes å være av dårlig 
kvalitet og lite slitesterke.   
 
Spørsmål:   
1) Har det ikke blitt kjøpt inn nytt sengetøy? I tilfelle, hvorfor ikke – og hva kan gjøres for å 
bøte på situasjonen.   
 
2) Hva er status for sykesengene i det nye sykehjemmet?  
 
Rådmannen svarte: 
Det har nylig vært dialog tjenesteleverandør for å om mulig få på plass en leasingmodell på 
sengetøy. Konklusjonen forrige uke var nei. Enheten skifter ut sengetøy etter behov, 
innenfor vårt avsatte budsjett. Det er nå planlagt en gjennomgang av sengetøy og gradvis 
utskifting. Budsjettet er ikke stort nok til å bytte ut alt sengetøyet samtidig, da det vil gå på 
bekostning av bemanning, i form av innleie av kapasitet ved behov.  
 
 Sykehjemmet har hatt problemer med noen senger. Det har blitt kjørt en reklamasjonssak 
mot leverandøren. Leverandøren har påpekt feil montasje, men sengene har blitt levert på 
denne måten. Nye deler er mottatt uten kostnad, og har blitt montert i henhold til 
leverandørens spesifikasjon. Vi ikke fått tid til å erfare hvorvidt nye deler, montert i henhold 
til instruks, er avbøtende på situasjonen. Det er lagt inn gjennomgang av alle senger for å 
forsikre oss riktig montasje i.h.t. leverandørens krav. Vi har også erfart at vi må lage nye 
rutiner og prosedyrer for de ansatte. Noen fjernkontroller har blitt fastklemt i løftesystemet. 
Disse har blitt erstattet og opplæringstiltak er iverksatt.  
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John Helmersen (SV) stilte følgende spørsmål: 
Andøy kommunestyre vedtok i møte den 9. oktober 2017 – sak 82/2017, at der skulle 
opprettes brukerutvalg på følgende avdelinger: ABBS, Kiiljordheimen og AH omsorgsbolig.   
Utvalgene for den enkelte avdeling består av: 2 representanter fra avdelingens 
pårørendeforening, verneombud og avdelingssykepleier.   
 
Mandatet som ble vedtatt, er:   

• Fremme pasient/beboer og deres pårørende sine muligheter til å påvirke i 
strategiplan og utviklingsarbeid.   

• Høres i saker som gjelder avdelingens utvikling og kvalitet på tjenestene.   

• Bidra til å sikre god informasjon mellom pasienter/beboere/pårørende og 
avdelingens ledelse.   

• Initiere utviklingsarbeid og tiltak for kvalitetsforbedring.   

• Bidra til å skape gode møteplasser for pasienter/beboere/pårørende og 
ansatte/ledelse.   
 

Evaluering av ordningen med brukerutvalg skulle evalueres i løpet av første halvår 2020.   
 
Spørsmål: Har administrasjonen fulgt opp vedtaket, slik at det er fungerende brukerutvalg på 
de tre avdelinger under Enhet pleie- og omsorg, slik kommunestyret vedtok og har 
evaluering blitt foretatt som forutsatt?  
 
Rådmannen svarte: 
Konstituert enhetsleder har vært i kontakt med avdelingene for å høre status, da det ikke 
finnes bevegelse i arkivsystemet siden 2018. Nåværende konstituert enhetsleder har ikke 
vært gjort kjent med dette vedtaket, men følger opp saken videre. Nå håper en at 
pandemien har lagt seg, så det kan være en naturlig “ny start” uten for mange andre hensyn 
som må ivaretas.   
 
AHO: har fast møte med brukerutvalget. Merk: Dette var satt på pause ved avdelingsleders 
svangerskaps permisjon (i perioden høst 2020- høst 2021), men arbeidet er nå i ferd med å 
igjenopprettes.   
Kiiljordheimen:  
Praktiserer pårørendemøter en gang per år. Her har det vært forsøkt å få i gang et 
brukerutvalg. Der er laget notat om at de ikke ønsket eget brukerutvalg fra tidligere år. Da 
tidligere avdelingsleder er på ferie, har jeg ikke mer utfyllende informasjon å komme med 
her.   
 
ABBS: Kom aldri ordentlig i gang.. Tross forsøk på innkalling til møter med saksliste. Sist 
datert i nov. 2018.   
 
Konklusjon: Her er det en jobb å gjøre dersom dette er noe som skal opprettholdes. 
Avdelingslederes tilbakemeldinger på hvorfor det ikke er kommet i gang, er at det har vært 
problemer med å få noen til å sitte i brukerutvalget. Derfor er en ikke kommet godt i gang. 
Pandemien har etter dette satt en stopper for prioritet til å arbeide med å få på plass dette. 
Der foreligger ikke notat/ evaluering fra tidligere enhetsledere, slik at dette kan se ut som 
ikke heller er ivaretatt på nåværende tidspunkt.   
 
John Helmersen (SV) stilte følgende spørsmål: 
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Vedrørende høringsuttalelsen fra Andøy kommune til Nordland fylkeskommune om 

søknaden fra North Coast Calcium AS om konsesjon for opptak av skjellsand i Andøy 
kommune 

Andøy formannskap vedtok i høringsuttalelse i møte 7. juni 2021 følgende: 

«Med bakgrunn i kystsoneplanarbeidet er Andøy formannskap negativ til tildeling 
av ny konsesjon for uttak inntil denne planen er ferdig behandlet, samtidig som 
en konsekvensutredning utarbeides og fremlegges». 

I saksframlegg til fylkesrådet i Nordland fylkeskommune, saknr. I 74/202 I den 
29.06.2022, som på vegne av fylkestinget innvilget konsesjon i omsøkte sektor nr. 3, 
framkommer følgende formulering øverst på side 6 (se vedlagt det aktuelle 
saksframlegget): 

«Fylkeskommunen har vært dialog med kommunen i saken, og det har ikke 
kommet innvendinger til å gi konsesjon på område 3.» 

Undertegnede har ikke greid å finne at der i formannskapsprotokoller etter protokollen fra 
møtet 7. juni 2021 har blitt gjort endringer i nevnte høringsuttalelse etter 
fylkeskommunens «dialog med kommunen». 

Spørsmål: 

Betyr den aktuelle merknaden i saksframlegget som lå til grunn for fylkesrådets vedtak, at 
formannskapet likevel har gitt en revidert høringsuttalelse på vegne av politisk nivå i Andøy 
kommune? 

I motsatt fall; betyr merknaden i saksframlegget for fylkesrådet, at andre enn 
formannskapet i kommunens politiske ledelse eller noen i kommunens 
administrasjon har hatt den omtalte dialogen med fylkeskommunens 
saksbehandler om den aktuelle sektor nr. 3 og overprøvd formannskapets vedtak til 
høringsuttalelse? 

 
Ordføreren svarte: 
Før NFK gjorde sitt vedtak i saken, ble ordfører kontaktet av  
Fylkesrådet og ble orientert om at Fylkesrådets innstilling og vedtak ikke ville bli i tråd med Andøy 
kommune sitt innspill.  
Ordfører tok til etterretning denne tilbake meldingen.  
Ordfører var ikke kjent med at det var gitt andre innspill fra Andøy kommune.  
  

 
John Helmersen (SV) stilte følgende spørsmål: 
Vedrørende kommunens vedtak om å stille garanti for lånopptak til Andøy Flerbrukshall 
AS og meldingen i media om at aktuell entreprenør var konkurs før kommunestyrets 
behandling av saken.  
 
Det vises til det enstemmige vedtaket i kommunestyremøtet den 19.04.22, som innebærer 
at kommunen stiller lånegaranti/selvskyldnerkausjon for Andøy Flerbrukshall AS til 
selskapets låneopptak på 14 468 000 kroner i Den norske stats kommunalbank (KBN).  
  
Nå melder media at Trøndelag tingrett allerede den 21. mars åpnet konkurs i Støren Stål AS, 
det samme selskapet som var engasjert til å bytte taket på flerbrukshallen. Dette var ikke 
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nevnt verken i rådmannens saksutredning eller fra representanten fra Andøy Flerbrukshall 
AS da han hadde sin redegjøring for kommunestyret.   
 
Lokalmedia melder at «Arbeidene vil fortsette i henhold til avtale og ferdigstilles i løpet av 
sommeren», dette ifølge representanten for den konkursrammede bedriften, Roar Aarhaug. 
   
Det opplyses videre i lokalpressa at selskapet som bygget hallen, Hugaas Entreprenør AS og 
begjærte seg konkurs i desember 2020, var eid av samme Roar Aarhaug! Garantien for feil 
på hallen falt da bort ved konkursen, ifølge lokalmedia og for så vidt opplyst i forrige 
kommunestyremøte – uten at eiersammenhengen mellom bedriften som bygget hallen og 
bedriften som var engasjert til å foreta reparasjonen var opplyst om til kommunestyret, 
verken i saksutredningen eller fra flerbrukshallens representant.   
 
Saksforholdet gir grunn til mange spørsmål, men mine grunnleggende spørsmål til ordfører 
er:   
Synes ordfører at saken og kommunens risikonivå var forsvarlig utredet, når konkurs i 
Støren Stål AS var åpnet 29 dager før kommunestyret behandlet saken, 29 dager før 
rådmann og representant for flerbrukshallen ga sine redegjøringer for kommunestyret?   
Hvordan stiller saken seg per i dag, med hensyn til det økonomiske ansvar som kommunen 
har stilt seg i etter vedtaket om lånegaranti?  
 
Rådmannen svarte: 
Rådmannens vurdering er at risikovurderingen har vært forsvarlig, men at det har vært 
mangelfull informasjonsflyt fra styret i Andøy flerbrukshall til rådmannen. Dermed har heller 
ikke Andøy kommunestyre blitt forelagt alle relevante opplysninger.  
 
På samme måte som Andøy kommunestyre forventer at rådmannen uoppfordret legger 
fram relevante opplysninger i forbindelse med en saksutredning som denne, forventer 
rådmannen at styret i Andøy flerbrukshall uoppfordret og uten unødig opphold, holder 
rådmannen oppdatert om vesentlige forhold knyttet til driften av hallen og 
reparasjonsarbeidet. Slik må tillitsforholdet være, dersom Andøy kommune skal opptre som 
kausjonist.  
 
Konkursen til Støren Stål AS utgjør et vesentlig forhold, all den tid taket ikke er ferdiglagt, og 
den delen av taket som er lagt, sannsynligvis ikke vil bli omfattet av en leverandørgaranti.  
 
Rådmannen var ikke kjent med konkursåpningen av 21. mars, da han utredet saken om 
kommunal garanti. På samme måte som representant John Helmersen, ble rådmannen gjort 
kjent med konkursen gjennom media. Rådmannen ble kontaktet av VOL 28. april for en 
kommentar.  
 
Rådmannen har med andre ord ikke foretatt selvstendige undersøkelser av Andøy 
flerbrukshall sine avtaler med tredjepart. Vurderingen var at det, for å få relevant 
informasjon om risikobildet rundt slike forhold, var tilstrekkelig å forholde seg til 
representanter i fra Andøy flerbrukshall sitt styre.  
 
De styremedlemmene som rådmannen har forhold seg til, for øvrig de samme som 
orienterte Andøy kommunestyre 19. april, har underforstått heller ikke tilført rådmannen 
noe informasjon om konkursen.   
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Rådmannen har, i etterkant av at han ble gjort kjent med konkursen, vært i kontakt med én 
av de nevnte styremedlemmene, og fått opplyst at konkursen også var ukjent for 
vedkommende.  
 
Rådmannen var kjent med at én og samme aktør stod bak både den leverandøren som la det 
opprinnelige taket, og senere gikk konkurs, så vel som den leverandøren som nå har 
påbegynt reparasjon av nytt tak. Rådmannens vurdering var at denne opplysningen var 
underordnet det faktum at bytte av allerede var i gang, og påbegynt før finansiering var på 
plass. Sistnevnte forhold ble eksplisitt påpekt i den første saksutredningen til 
kommunestyremøtet 28. mars:   
 
Avslutningsvis, når det gjelder styret i Andøy flerbrukshall sin sammensetning og 
kompetanse, og dermed dets evne til å sørge for en forsvarlig styring og ledelse av selskapet, 
kan det stilles spørsmålstegn til hvilke vurderinger som ble lagt til grunn da det ble besluttet 
å igangsette reparasjon av taket før finansieringen var på plass. Rådmannen er imidlertid 
tilfreds med den senere tids dialog med styret, herunder det budsjettet som er framlagt, og 
vedlagt dette saksfremlegget. Så vidt rådmannen er kjent med har idrettshallen vært drevet 
på en god måte siden bygget ble oppført i 2014/2015, og det legges ned et betydelig antall 
dugnadstimer hvert år for å drive hallen og videreutvikle tilbudet til kommunens innbyggere.  
 
Rådmannen erindrer ikke at han mottok noe signal i kommunestyret om at det kunne være 
formålstjenlig å undersøke forhold knyttet styrets kompetanse, herunder evne til å foreta 
gode beslutninger. Dette er moment som er verdt å berøre, all den tid flere av 
kommunestyrets representanter sitter på langt rikere historikk vedrørende Andøy 
flerbrukshall sin historie enn det rådmannen gjør.   
 
Rådmannen er avhengig av godt samspill med kommunestyrets representanter for at 
politiske beslutningene skal bli best mulig, eksempelvis når det gjøres risikovurderinger som i 
denne saken. Kvaliteten på en risikovurdering er en funksjon av den innsikten som 
deltagerne i risikovurderingen besitter. Når en risikovurdering forelegges et kommunestyre, 
spiller det altså en rolle for vurderingens kvalitet i hvilken grad kommunestyrets 
representanter deler den innsikten de selv sitter på.  
 
Fra rådmannens ståsted har det på ingen måte vært en enkel vurdering å innstille på å 
innvilge Andøy flerbrukshall en garanti på tretten millioner kroner. Det er først og fremst 
hensynet til bolyst som har gjort at rådmannen har landet på en positiv innstilling. En mer 
kynisk og/eller risikoavers rådmann kunne, i en sak som dette, utført en kortfattet 
risikovurdering og en negativ innstilling. En slik tilnærming ville kostet rådmannen lite 
ressurser, og gjort ham immun mot kritikk knyttet til negative utfall for garantimottaker. 
Rådmannen i Andøy kommune mener imidlertid at Andøy flerbrukshall spiller en viktig rolle 
for bolyst, og har lagt ressurser inn i å belyse saken på en god måte.  
 
Garantisaken ligger nå til behandling hos Statsforvalteren. Svar er ventet i løpet av to uker. 
Per tid er Andøy kommune derfor ikke eksponert for finansiell risiko.   
 
Gitt sakens utvikling vil rådmannen ta grep for å i sikre at kommunen ikke eksponeres 
finansielt før kommunestyret får anledning til å bekrefte et positivt vedtak om garanti. 
Rådmannen vil gå i dialog med styret i Andøy flerbrukshall, bostyrer m.fl. for å innhente 
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nødvendig informasjon om innkjøpte materialer, leverandørens evne til å sluttføre 
takreparasjonen, mm. Så snart det er mulig vil rådmannen deretter orientere 
kommunestyret på ny.  
 
I en situasjon der reparasjonen av taket blir dyrere en stipulert, eksempelvis fordi materialer 
må anskaffes på nytt eller eventuelt ny leverandør krever en høyere pris, må kommunestyret 
godkjenne et høyere kausjonsbeløp, og saken må gjennom en ny behandling hos 
Statsforvalteren.  
 
 
 

Lill Pettersen (SP) ble innvilget permisjon og fratrådte, 17 representanter var til 
stede. 
 
 
 
54/2022: Statue av fiskerkonen - Eiendom gnr 41 bnr 3, Andenes havn 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune inngår avtale om plassering av statue på kystverkets eiendom i Andenes fiskerihavn 
– Gnr. 41, Bnr. 3 – Andøy kommune. 
 
 
 
 
Formannskapet 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
Arne Robert Svendsen (MDG) la frem følgende forslag: 
Andøy kommune går i dialog med avviklingsstyret i SL Andenes Tran- og Fiskemelanlegg for å finne 
en mer respektfull plassering av statuen. 
 
 

Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 5 stemmer, mot to stemmer  
(Kjell-Are Johansen (AP) og Arne Robert Svendsen (MDG) for forslaget fremlagt av  Arne 
Robert Svendsen (MDG 
 
FS- 54/2022 Vedtak: 

Andøy kommune inngår avtale om plassering av statue på kystverkets eiendom i Andenes 
fiskerihavn – Gnr. 41, Bnr. 3 – Andøy kommune. 
 
Kommunestyret 09.05.2022: 
 
Behandling: 
  
Arne Robert Svendsen (MDG) la frem følgende forslag: 
Andøy kommune går i dialog med avviklingsstyret i SL Andenes Tran- og Fiskemelanlegg for å finne 
en mer respektfull plassering av statuen. 
 

Votering: 



Side 22 av 22 

 

Forslaget fremlagt av Arne Robert Svendsen (MDG) vedtatt med 15 stemmer for og 3 
stemmer for formannskapets innstilling (Knut A. Nordmo (SP), Rune Stave (SP) og Tore 
Benjaminsen (SP). 
 
 
KS- 54/2022 Vedtak: 

Andøy kommune går i dialog med avviklingsstyret i SL Andenes Tran- og Fiskemelanlegg for å 
finne en mer respektfull plassering av statuen. 
 
 

Arne Robert Svendsen (MDG) ble innvilget permisjon og fratrådte. 
16 representanter var til stede. 
 

MUNTLIGE SPØRSMÅL 
 
Kjell-Are Johansen (AP) viste til budsjettvedtak hvor det ble avsatt midler til billadere for 
hjemmetjenesten. Han stilte spørsmål om status for dette og om budsjettkonsekvenser på 
grunn av forsinkelser. 
 
Rådmannen svarte: 
Billadere blir etablert i slutten av mai, og skal i utgangspunktet være operativ i juni. På grunn 
av råvaresituasjonen i verden må det påregnes forsinkelser. 
Rådmannen kunne ikke svare på budsjettkonsekvensene på grunn av forsinkelser og vil 
komme tilbake med svar på dette. 
 
 
John Helmersen (SV) viste til oppslag i media og stilte spørsmål om når tid sak angående 
Andøy Energi Holdig AS og funsjonsproblematikken blir lagt frem for politisk behandling. 
 
Etter avtale med ordfører, frafaller Ingvill Eliassen (H) sitt spørsmål da dette sammenfaller 
med spørsmålet fra John Helmersen (SV). 
 
Ordføreren svarte at selskapet har fått i oppdrag å komme med en faglig vurdering. 
Selskapet skal behandle saken gi en innstilling/tilrådning den 11. mai. Det vil bli gitt 
orientering fra selskapet i ekstraordinært kommunestyremøte fredag den 13. mai. 
 
Det planlegges at saken skal behandles i formannskapet og kommunestyret før 
sommerferien. 
 
Tone Grav (SP) viste til spørsmålet fra John Helmersen (SV)i dagens møte angående uttak 
av skjellsand, og til at Nordland Fylkeskommune har besluttet at det ikke skal foretas 
konsekvensutredning. Hun opplyste at mye av området består av skjellsand, og hun er 
bekymret for at dette kan «vaskes ut».  Hun stilte spørsmål om hvor stort volum det er gitt 
tillatelse til å ta ut, og om Andøy kommune kan be om en konsekvensutredning. 
 
Ordføreren svarte: 
Ordføreren kunne ikke svare på hvor stort volum det er gitt tillatelse til å ta ut. Han ba 
administrasjonen ta kontakt med Nordland Fylkeskommune angående volum og vurdering av 
konsekvenser ut over de vurderinger som allerede er foretatt. 
 
 
 
 


